

[About WHOIS](#)[Policies](#)[Get Involved](#)[Improving WHOIS](#)[Knowledge Center](#)[Provide Feedback](#)

Showing results for: nic.政务

Original Query: nic.xn--zfr164b

Contact Information

Registrant Contact

Name: hello name

Organization: conac

Mailing Address: 1 dr. xibahe guangximen, beijing beijing 100028 cn

Phone: +86.13800138000

Ext: 1234

Fax: +86.01052035056

Fax Ext:

Email: test1@conac.cn

Admin Contact

Name: hello name

Organization: conac

Mailing Address: 1 dr. xibahe guangximen, beijing beijing 100028 cn

Phone: +86.13800138000

Ext: 1234

Fax: +86.01052035056

Fax Ext:

Email: test1@conac.cn

Tech Contact

Name: hello name

Organization: conac

Mailing Address: 1 dr. xibahe guangximen, beijing beijing 100028 cn

Phone: +86.13800138000

Ext: 1234

Fax: +86.01052035056

Fax Ext:

Email: test1@conac.cn

Registrar

WHOIS Server: whois.conac.cn

URL: <http://www.conac.cn>

Registrar: 9999

IANA ID: 9999

Abuse Contact Email:

Abuse Contact Phone:

Status

Domain Status: OK

Important Dates

Updated Date: 2013-11-13

Created Date:

Registration Expiration Date:

Name Servers

ns1.conac.cn

ns2.conac.cn

ns3.conac.cn

ns4.conac.cn

ns5.conac.cn

Raw WHOIS Record

域名(Domain Name): nic.政务

域名(PUNYCODE): nic.xn--zfr164b

域名ID(Domain ID): 213655693

WHOIS服务器(WHOIS Server): whois.conac.cn

引用URL(Referral URL): http://www.conac.cn

更新时间(Updated Date): 2013-11-13T13:14:51Z

注册时间(Creation Date): 2013-11-13T12:28:18Z

到期时间(Registry Expiry Date): 2023-11-13T12:28:18Z

注册服务商(Sponsoring Registrar): 9999

注册商互联网号码分配当局(IANA)ID(Sponsoring Registrar IANA ID):
9999

域状态(Domain Status): OK

注册联系人ID(Registrant ID): hello

注册联系人姓名(Registrant Name): hello name

注册联系人组织(Registrant Organization): conac

注册联系人所在街道(Registrant Street): 1 dr. xibahe guangximen

注册联系人所在城市(Registrant City): beijing

注册联系人所在州/省(Registrant State/Province): beijing

注册联系人邮政编码(Registrant Postal Code): 100028

注册联系人所在国家和地区(Registrant Country): cn

注册联系人电话(Registrant Phone): +86.13800138000

注册联系人电话分机(Registrant Phone Ext): 1234

注册联系人传真(Registrant Fax): +86.01052035056

注册联系人传真分机(Registrant Fax Ext):

注册联系人电子邮件(Registrant Email): test1@conac.cn

管理联系人ID(Admin ID): hello

管理联系人姓名(Admin Name): hello name

管理联系人组织(Admin Organization): conac

管理联系人所在街道(Admin Street): 1 dr. xibahe guangximen

管理联系人所在城市(Admin City): beijing

管理联系人所在州/省(Admin State/Province): beijing
管理联系人邮政编码(Admin Postal Code): 100028
管理联系人所在国家和地区(Admin Country): cn
管理联系人电话(Admin Phone): +86.13800138000
管理联系人电话分机(Admin Phone Ext): 1234
管理联系人传真(Admin Fax): +86.01052035056
管理联系人传真分机(Admin Fax Ext):
管理联系人电子邮件(Admin Email): test1@conac.cn

技术联系人ID(Tech ID): hello
技术联系人姓名(Tech Name): hello name
技术联系人组织(Tech Organization): conac
技术联系人所在街道(Tech Street): 1 dr. xibahe guangximen
技术联系人所在城市(Tech City): beijing
技术联系人所在州/省(Tech State/Province): beijing
技术联系人邮政编码(Tech Postal Code): 100028
技术联系人所在国家和地区(Tech Country): cn
技术联系人电话(Tech Phone): +86.13800138000
技术联系人电话分机(Tech Phone Ext): 1234
技术联系人传真(Tech Fax): +86.01052035056
技术联系人传真分机(Tech Fax Ext):
技术联系人电子邮件(Tech Email): test1@conac.cn

域名服务器(Name Server): ns1.conac.cn
域名服务器(Name Server): ns2.conac.cn
域名服务器(Name Server): ns3.conac.cn
域名服务器(Name Server): ns4.conac.cn
域名服务器(Name Server): ns5.conac.cn
域名系统安全扩展协议(DNSSEC): unsigned

>>> WHOIS数据库上次更新时间(Last update of WHOIS database): 2014-04-10T08:29:24Z <<<

使用条款:您无权通过高容量及自动的电子处理程序访问或查询我们的WHOIS数据库,除非是合理且必需的注册域名或者是变更现有的登记。CONAC提供的WHOIS数据库仅供您的参考,其目的在于协助您获得与域名注册记录有关的信息,CONAC不保证相关数据的准确性、充分性或完整性,并且对于此类数据的任何错误、遗漏、其他缺陷、延迟或中断,或者依据此类数据而采取的任何行动,均不承担任何责任。对于您因使用我们的数据而受到的任何损失,CONAC不承担任何责任。一旦您提交了域名注册查询,就意味着您无论在何种情况下使用此数据仅用于合法用途。您同意不得使用此类数据用于:(1)通过电子邮件、电话或传真来支持未经请求的大量商业广告,或者;(2)允许高容量的、自动的电子处理程序来运用于CONAC或其计算机系统。禁止编译、重新包装、传播或其他目的来使用该数据,除非事先得到CONAC的书面同意。您同意在未获得书面允许的情况下,不会对WHOIS的数据或信息进行复制、修改、重新设置格式、再造、重新处理、传输或再分发,也不会其他情形下使用此类数据或信息。所有数据和信息都是"按原样"提供的,并且仅用于向您自己提供参考信息,而不是用于交易目的或明确建议。您同意不使用高容量且自动化的电子处理程序来访问或查询WHOIS数据库除非您合理且必需注册域名或修改现有的登记。CONAC保

留限制您自行访问WHOIS数据库的权利以确保操作稳定性。CONAC可能由于您没有遵守上述条款而限制或终止您访问WHOIS数据库。CONAC保留随时修改上述条款的权利。注册数据只包括".政务(xn--zfr164b)"和".公益(xn--55qw42g)"域名数据、域名注册服务机构数据和名称服务器数据。

You have no right to access our WHOIS database via high capacity and automated processing programs, unless for the need of rational and necessary domain name registrations and updates. The WHOIS database provided by CONAC assists you to obtain information about domain name registration records, and is only for your reference. CONAC does not guarantee the accuracy, sufficiency and integrity of the data, and is not liable for of errors, omissions, defects, delay or interruption of the data. CONAC will not take any action to modify any of above data, and is not responsible for any compensation caused by using the data. Once a query is submitted, it means you use the data only for legitimate purposes in any circumstances. You agree NOT to use the data for the purposes of: (1) spreading unsolicited emails, calls and faxes for marketing; or (2) allowing high capacity and automated processing programs to run in any computer systems of CONAC. Any compilation, repackaging, spreading and other use of the data shall have the prior written consent from CONAC. You agree not to copy, modify, reformat, rebuild, reconstitute, transfer, redistribute or use of the WHOIS data and information in all circumstances without CONAC's written consent. All data and information are provided in "original form", and are only used to offer reference information, not for trade purposes or giving specific suggestions. You agree not to use highly automated electronic processing programs to access the WHOIS database, unless you have to register certain domain name or modify current registration in a reasonable manner. CONAC reserves the right to restrict your access to the WHOIS database to ensure the stability of operations. In violations of above terms, CONAC may restrict or terminate your access to the WHOIS database. CONAC reserves the right to modify above terms at any time (without prior notice). Registration data only contains ".政务(xn--zfr164b)" and ".公益(xn--55qw42g)" domain names and registrars.

Submit a Complaint for WHOIS

[WHOIS Inaccuracy Complaint Form](#)

[WHOIS Service Complaint Form](#)

[WHOIS Compliance FAQs](#)

NOTICE, DISCLAIMERS AND TERMS OF USE:

All results shown are captured from registries and/or registrars and are framed in real-time. ICANN does not generate, collect, retain or store the results shown other than for the transitory duration necessary to show these results in response to real-time queries.* These results are shown for the sole purpose of assisting you in obtaining information about domain name registration records and for no other purpose. You agree to use this data only for lawful purposes and further agree not to use this data (i) to allow, enable, or otherwise support the transmission by email, telephone, or facsimile of mass unsolicited, commercial advertising, or (ii) to enable high volume, automated, electronic processes to collect or compile this data for any purpose, including without limitation mining this data for your own personal or commercial purposes. ICANN reserves the right to restrict or terminate your access to the data if you fail to abide by these terms of use. ICANN reserves the right to modify these terms at any time. By submitting a query, you agree to abide by these terms.

* There is one exception: ICANN acts as the registry operator for the .int TLD, and in that capacity it does collect, generate, retain and store information regarding registrations in the .int TLD.